
Protokół  Nr   /09
 Ze wspólnego  posiedzenia  Komisji Gospodarczej, Budżetu , Oświaty i Zdrowia i Komisji 
Rewizyjnej  odbytego w dniu  26 sierpnia 2009 roku

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie Komisji Gospodarczej , Budżetu , Oświaty i Zdrowia  wg załączonej listy
 Obecności
Członkowie Komisji Rewizyjnej  wg załączonej listy obecności
Dr Marceli Antoniewicz
Sekretarz Gminy – Teresa Buchlińska

Porządek posiedzenia:
======================
1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności.
2 .Informacja z wykonania  budżetu gminy  za I półrocze 2009 r.
3. Sprawozdanie  dyrektorów  szkół  podstawowych  i gimnazjum pod względem 
    funkcjonowania  i wykorzystania  środków z budżetu  w I półroczu  2009 roku.
4. Informacja na temat wykorzystania  zadań inwestycyjnych  za I półrocze 2009 r.
5. Kontrola i ocena  funkcjonowania placówek oświatowych.
6. Materiały sesyjne.
7. Sprawy różne

Przebieg posiedzenia:

Ad. 1
Wspólnemu posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej Bęben 
Kazimierz, który przywitał  przybyłych  na posiedzenie komisji radnych  i zaproszonych 
gości , stwierdził prawomocność  posiedzenia  oraz przedstawił proponowany porządek 
posiedzenia.
Uwag co do porządku posiedzenia nie było.
Następnie Przewodniczący komisji proponuje w pierwszej kolejności omówić temat związany 
z projektem herbu gminy. Ponieważ na posiedzenie komisji przybył projektant herbu pan dr. 
Marceli Antoniewicz przewodniczący  Komisji  poprosił panią Sekretarz Gminy o 
przedstawienie tego tematu radnym ponieważ  pani Sekretarz gminy zajmuje się 
opracowaniem herbu i flagi  dla gminy  Popów.
Sekretarz gminy Teresa Buchlińska zapoznała  radnych z procedurą opracowania herbu 
gminy . Projekt opracowania herby został zlecony do wykonania  panu dr. Antoniewiczowi . 
Pan Antoniewicz  przygotował projekty dwóch herbów  dla gminy Popów i radni na 
poprzedniej sesji  zapoznali się z tymi projektami , jednak  mieli pewne wątpliwości czy  herb 
Wieniawa nie  jest już  używany przez jakąś gminę postanowili zaprosić na posiedzenie 
komisji projektanta. Opracowanie herbu to sprawa bardzo trudna ,ponieważ  ma on odnosić 
się do historii tej gminy ,  wymaga więc szczegółowego przeanalizowania  tego tematu i 
uzasadnienia projektu.

Głos zabiera pan dr  Marceli Antoniewicz, który dziękuje radnym za zaproszenie go na 
posiedzenie komisji , uważa  tą decyzję radnych za bardzo słuszną  Pan Antoniewicz 
przedstawia radnym procedurę  opracowania herbu. Projektant herb opracowuje,  uzasadnia 
wybór projektu herbu a radni  wybierają  właściwy projekt  uchwałą rady gminy. 
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Projekt akceptuje właściwy minister i potem rada  gminy uchwala  symbol  na bardzo długi 
okres czasu. Do tego herbu opracowuje się  flagę  w odcieniach kolorów znajdujących się na 
herbie oraz  trzy pieczęcie  z herbem gminy , ogólną , Wójta gminy i Rady Gminy.
Jeżeli chodzi o samo projektowanie herbu  to są takie zasady ,czym herb  jest prostszy tym 
jest  lepszy i bardziej czytelny. Herb ten  musi być uniwersalny , tworzony  w oparciu o jakieś 
tradycje. Biorąc pod uwagę historie gminy , wzięto pod uwagę  rzekę a właściwie 
rozgałęzienie rzek  a w ich rozwidleniu godło herbu Wieniawa , słynnych  Długoszów 
związanych z tym terenem od bardzo dawna./ bitwa pod Grunwaldem/
Ryba – większość gminy  należała do parafii Wąsosz , cały ten teren w rozwidleniu tych rzek 
należał do Wąsosza i tutaj zdaniem radnego Zagrodnika jest  jakby podłoże historyczne. 
Sekretarz gminy  uważa ,że gmina nazywa się Popów  i przyjmować herb  odnoszący się 
tylko do Wąsosza  to nie jest dobry pomysł.
Przewodniczący Rady Gminy  prosi o pytania  w sprawie projektu herbu .
Radny Deska  proponuje, aby przyjąć ten herb z głową tura  i rozpocząć dalsze prace nad 
herbem , ponieważ  to wymaga wielu starań i  procedur.
Radny Matyszczak pyta czy nie można połączyć tych dwóch projektów herbu, 
Dr.Antoniewicz powtarza jeszcze raz swoją wypowiedź , że herb im prostszy to 
piękniejszy .Herb  powinien być czytelny. Pracuje nad nim  ze znakomitym grafikiem panem 
Gancarkiem, a ponieważ bliski jest mu obszar tej gminy , gdyż kiedyś tutaj pracował , zna jej 
historię i  dołożył  wszelkich starań , aby te projekty nawiązywały do historii tej gminy.
Przewodniczący  Komisji Bęben Kazimierz pyta jaki jest koszt  tego herbu, bo jako rada 
gminy powinni wiedzieć  o tym.
Sekretarz Gminy Teresa Buchlińska odpowiada, że w tej chwili została podpisana umowa na 
projekt , to będzie 2,5 tys. zł.  projektant i 3 tys. grafik. Dokładniejszych kosztów na dzień 
dzisiejszy nie ma. 

Przewodniczący Komisji Bęben Kazimierz  poddaje  temat herbu pod głosowanie.
Kto jest za projektem herbu z głową tura  w tle rozwidlających się rzek.
 W głosowaniu bierze udział  14 radnych, Nieobecny / Lubczyński Henryk/

„Za” – 11 radnych
„przeciw „ – 1 radny 
„wstrzymało się”  - 2 radnych

 Na tym temat  wyboru projektu herbu gminy został wyczerpany.
Ad.2

Skarbnik Gminy Paweł Hanus przedstawia Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I 
półrocze 2009 roku.

Plan budżetu gminy  Popów na 2009 rok  został  uchwalony  przez Radę Gminy w dniu 30 
grudnia 2008 roku  uchwała nr 126/XXIII/2008  i opiewał  na kwotę 16.729.532 zł po stronie 
dochodów , 17.627.283 zl po stronie wydatków. W wyniku zmian  w ciągu  roku plan 
budżetu na dzień 30 czerwca 2009 roku wynosi  16.655.108, 12  zł po stronie  dochodów i 
17.712.979,12 zł po stronie wydatków.
Wykonanie budżetu : Dochody na plan 16.655.108,12  wykonano 7.396.752,07  tj 44 , 41 
% ,Wydatki na plan  17.712.979,12  wykonano  6.389.354,06  tj.36,07 %
 Z powyższego wynika ,że budżet  za i półrocze 2009 roku zamknięto  wynikiem dodatnim 
który wynosi 1.007.398,01 zł.
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Na dochody budżetu składają się dochody własne  , które stanowią 44,04 %, dotacje celowe 
wynoszące 12,32 % i subwencje ogólne  43,64 %. Dochody własne planowane na 
8.952.982,00 zł  wykonano w 36 %. Mniejsze od połowy planowanych  na cały rok były 
dochody z dostaw wody, podatku od nieruchomości  osób  prawnych, podatku  od czynności 
cywilno-prawnych  osób lokalnych , opłat pobieranych  na podstawie odrębnych ustaw 
udziałów  w podatku  dochodowym osób  fizycznych  i prawnych  i dochody z wysypiska . 
Pozostałe dochody były większe od planowanych.  W dziale Rolnictwo i Łowiectwo 
dochody z odbioru ścieków wyniosły 42 %  zakładanych . Spowodowane jest to 
zahamowaniem  wzrostu zużycia wody  w odniesieniu do lat ubiegłych. Z czynszu dzierżawy 
obwodów łowieckich wpłynęło 1.401,59 zł.  Dochody ze sprzedaży wody i odsetek stanowiły 
46 % zakładanej wysokości Powodem jest podobnie jak w przypadku odbioru ścieków 
spadek dynamiki  wzrostu sprzedaży wody. W porównaniu z analogicznym okresem  roku 
ubiegłego. W dziale  transport i łączność  dochody z dofinansowania z RPO  Województwa 
Śląskiego  w I półroczu  nie zostały wykonane . Projekt „Modernizacja  dróg szansą na 
poprawę atrakcyjności gminy Popów „ został  wybrany do dofinansowania , lecz z braku 
środków nie został zakwalifikowany do dofinansowania i  w kolejności   umieszczony na 
liście rezerwowej . W dziale  Gospodarka mieszkaniowa  wpływy z najmu były większe  od 
zaplanowanych , spowodowane to było m.in.  nowymi  umowami i  terminowym opłacaniem 
czynszu. Planowane do zbycia nieruchomości zostaną  sprzedane w II półroczu  .W dziale 
Administracja publiczna ze względu na sezonowość wpłaty są niewielkie,  większość opłat 
wpłynie w II półroczu  Dochody  za udziały  w podatku dochodowym  osób fizycznych 
wyniosły 1.553.860 ,00 zł  przy planowanym 3.801.685 zł. Wykonanie dochodów z podatku 
od nieruchomości  osób prawnych wyniosło 45 % , Podatek od czynności cywilno-prawnych 
osób prawnych  wpłynął w 28 %. Podatki od nieruchomości osób fizycznych  wyniosły 74 % 
planu. Dochody z tego tytułu wyniosły 515.824, 16 zł  w tym zaległości 177.452,41 zł. W 
przypadku podatku rolnego  było to 84 % w tym zaległości 16.501 zł. Podatek od działalności 
gospodarczej  wykonano  w 68%. Dochody od środków transportowych  osób fizycznych 
wyniosły  44% planu. Dochody z wykonania zezwoleń na sprzedaż alkoholu  były wyższe  od 
planowanych  za I półrocze ze względu na wpłaty z góry  za cały rok. Jeżeli chodzi o oświatę 
to dochody  z dożywiania  stanowiły 66 % planowanych  z powodu większej ilości dni nauki 
szkolnej w I półroczu  oraz wzrostu stawek Zwiększyła się również liczba dzieci w 
przedszkolach  a co za tym idzie zwiększyły się również dochody  za edukacje 
wychowawczą. 
Gospodarka odpadami  przyniosła dochody  w wysokości 6.839,64 zł. Wysypisko zamknięto. 
Ogółem dochody własne  wykonano w 36 % , natomiast biorąc pod uwagę  dochody własne 
bez  planu dofinansowania  to przekroczyły one nieznacznie 50 % planowanych.  Jeżeli 
chodzi o realizacje wydatków to przedstawia się ona następująco:

W pierwszym  półroczu 2009 roku    w dziale Rolnictwo i Łowiectwo  wydatki wyniosły 
1.016.534 zł, co stanowi  53 % planu . W dziale infrastruktura  wodociągowa i sanitarna  wsi 
wydatki wyniosły 109.535,85 zł Największe wydatki poniesiono na energię elektryczną  do 
zasilania przepompowni i oczyszczalni ścieków  w wysokości 43.478,46 zł ,  następnie opłaty 
za  umieszczenie kanalizacji w pasie drogi powiatowej  16.992,00 zł. pozostałe wydatki 
dotyczyły  materiałów , odszkodowania za przeprowadzenie kanalizacji  po terenie 
prywatnym . zmianę za przeznaczenie terenu , monitoring i badanie ścieków. Na wydatki 
inwestycyjne  w kwocie 837.317 zł  składa się budowa  kanalizacji Popów Parcela  - Dębie. 
Na roboty budowlane wydano 805.669,23 zł  na koszty nadzoru i  pozostałe wydano 
31.648,06 zł. Zakończenie budowy przewiduje się w III kw. b.r. W dziale 400 na planowane 
298.800,00 zł  wydano 71.494,40 zł. czyli 39  %. Największą pozycję stanowią wydatki na 
energię elektryczną – 31.270, 62 zł, opłaty środowiskowe  za pobór wód podziemnych – 

3



16.704,00 zł. wydatki inwestycyjne  - 8.676,75 za pompę  głębinową .Pozostałe wydatki to 
14.843,04 zł. W dziale transport i łączność  wykonanie wydatków  związane było z bieżącym 
utrzymaniem dróg  i chodników  - 19.227,51 zł,  na usługi 13.578,21, na wydatki 
inwestycyjne  42.582,58 zł. Wykonano projekt  budowlano-wykonawczy  drogi D-531 za 
10.692,08 zł, projekt budowlany drogi  w Kamieńszczyźnie ul.Lipowa za 8.277,70 zł. wykup 
działek pod tą drogę w kwocie 11.387 zł. projekt budowlany drogi w Wąsoszu Górnym na 
ul.Kalwaryjskiej  za 6100 zł  opracowanie kosztorysu i przygotowanie wniosku  o 
dofinansowanie z PROW na parking przy kościele i parking  przy przystanku PKS  po 2.250 
zł . Wykonano również specyfikację  techniczną  drogi Wesołej  w Zawadach i  zakupiono 
działkę na poszerzenie ul.Piwnej.W dziale Gospodarka mieszkaniowa  wydatki zrealizowano 
w 37 %. Przewidziane remonty zrealizowane zostaną w II półroczu 2009 r. Wydatki bieżące 
to 36 % planu. W dziale administracja publiczna  na planowane 1.610.400,00 zł  wydano w I 
półroczu  754.610 zł , czyli 44 % Na Radę Gminy w rozdziałach 75011 i 75022 wydatki 
wyniosły 46 i 47 % planu , na wydatki bieżące  w tym wynagrodzenia wydano  odpowiednio 
48 i 42 % planu . Na materiały potrzebne do funkcjonowania urzędu  wydano 36.538.38,80 zł
Na promocje gminy Popów wydano  ogółem 2.868,55 zł. W dziale Bezpieczeństwo 
publiczne  i ochrona  przeciwpożarowa zrealizowano 43 % planu. Na pobór podatków 
wydano 23.004,69 zł  przy planie 37.100,00. Z rezerwy budżetu pozostało 171.270,00 zł.  Na 
ochronę  zdrowia  przy planie 99.000,00 zł  wydano 17 % zaplanowanych środków . Na 
pomoc społeczną  wydano 42 %  planu.  tj.876.634,19 zł. . Są to środki wydane na  domy 
pomocy społecznej, zasiłki rodzinne, z tytułu urodzenia dziecka, opieki nad dzieckiem z 
tytułu urlopu wychowawczego, kształcenia i rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego 
samotnego wychowywania dziecka,  rozpoczęcia roku szkolnego , podjęcia nauki poza 
miejscem zamieszkania,  wychowywania dziecka w rodzinie wielodzietnej. Na  zasiłki 
pielęgnacyjne wydano –66.595 zł , a na świadczenia alimentacyjne 5040,00 zł,00 zł, na 
świadczenia z funduszu alimentacyjnego -  30.390 ,, Wydatki na Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej wyniosły 101.2007,49 zł  i stanowiły  50 % rocznego planu. Dożywianiem objęto 
203 dzieci.
Wydatki w dziale gospodarka odpadami  wynoszą ok.58 % planu. Wydatki na zakup 
materiałów  oraz opłaty i składki  były większe  od połowy planu .Wydatki na oświetlenie 
uliczne są wykonane  w 57 % . Na energię wydano 70.347,62 zł,  a na dzierżawę słupów  na 
których  umieszczone jest oświetlenie uliczne wydano 7.816,35 zł . Wydatki na jednostkę 
kultury –  na Bibliotekę Publiczną  wydano 36.500 zł , na świetlice wiejskie  w I półroczu 
przekazano  64 % planu  na materiały wydano 5.650 zł i na energię  4.465,01 zł. Na kulturę 
fizyczną przekazano  połowę planowanej dotacji K.S. Kingway, który wygrał konkurs na 
realizację zadań własnych  gminy  w zakresie kultury fizycznej i sportu.

Radny Deska Jakub   podnosi problem dobrowolnej wpłaty za przyłączenie do kanalizacji w 
miejscowości Popów Parcela – Dębie. Prosi Skarbnika Gminy o przedłożenia umowy   jaka 
zawierana jest z mieszkańcami tych miejscowości  i pokazanie zapisu, że jest to dobrowolna 
wpłata na założenie kanalizacji. 
Radny Matyszczak Robert wyjaśnia, że takie dobrowolne podłączenie się do kanalizacji  jest 
z korzyścią dla mieszkańców wsi, bo indywidualne podłączenie się jest dużo droższe.
Radny Deska Jakub   mówi, że  opłata geodezyjna to ok.100 do 150 zł za projekt. A reszta 
kwoty idzie na kanalizację. 
Radny Kowalik Jan  wyjaśnia, że  odbyły się w tych miejscowościach zebrania i pan Wójt 
poinformował mieszkańców ,że mogą dobrowolnie się przyłączyć do kanalizacji  wpłacając 
sumę 1200 zł i  wówczas zostanie zawarta  umowa o podłączeniu się do kanalizacji. Jeżeli 
ktoś nie chce się przyłączyć więc nie wpłaca pieniędzy i nie podpisuje umowy  i nie jest 
podłączony do kanalizacji./ Sprawozdanie w załączeniu/.
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Ad.3. Dyrektorzy szkół zostali zaproszeni na obrady XXIX sesji Rady gminy gdzie złożą 
sprawozdanie z funkcjonowania  i wykorzystania środków  z budżetu w I półroczu 2009 roku

Ad.4

Członkowie komisji zapoznali się za sprawozdaniem Wójta Gminy  z wykonania zadań 
gospodarczych za I półrocze 2009 roku. Z którego wynika ,że rok 2009 jest trzecim z kolei 
rokiem , w którym gmina  nie skorzystała ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Śląskiego. O dofinansowanie z tego programu  w b.r.  gmina składała  wnioski 
na Budowę dróg gminnych  w miejscowości Zawady ul. Wesoła i Kręta  na ogólną kwotę 
619.048,28 zł  z czego dofinansowanie opiewało na 520.836,03 zł. Był złożony wniosek na 
„Budowę chodników  i kanalizacji  deszczowej  w ciągu drogi gminnej  Nr 469 oraz  budowa 
gminnej drogi osiedlowej  na działkach  524.520,518  w Popowie wraz z kanalizacja 
deszczową. Wartość tej inwestycji opiewała na  2.039.071,42 zł z czego  wnioskowana kwota 
dofinansowania   to 1.727.855,70 zł. Gmina złożyła również wniosek  do Regionalnego 
Programu Operacyjnego   na Budowę Centrum Kultury i Organizacji Społecznych w 
Wąsoszu Górnym. Całkowity koszt tej inwestycji  wynosił 2.816.849,35 zł. z czego 
2.335.684, 35 zł  to kwota  wnioskowana do  dofinansowania w  latach 2010 i 2011.
Gmina czyniła  starania  o pozyskanie środków  na inwestycje gminne , jednak ograniczona 
pula środków  finansowych a także  duża ilość złożonych wniosków  spowodowała, że  nie 
otrzymaliśmy żadnego wsparcia finansowego. Przedstawione fakty mają bardzo duży wpływ 
na realizację zadań inwestycyjnych , najwyraźniej świadczy o tym  niskie wykonanie  ujęte w 
sprawozdaniach finansowych. Do najważniejszych zadań  w 2009 roku , poza tymi , które 
wcześniej zostały wymienione  było:  dokończenie budowy  kanalizacji  sanitarnej w 
miejscowości Popów Parcela – Dębie, na którą została wydana w I półroczu  b.r. kwota 
837.317, 29 zł. W omawianym okresie rozpoczęte zostały modernizacje świetlic  wiejskich w 
Zborach i Dębiu
Zakończenie i rozliczenie finansowe modernizacji  nastąpi w II połowie  2009 roku.
Kolejną inwestycją rozpoczętą w tym roku jest droga gminna w Kamieńszczyźnie na ul. 
Lipowej  o dł.700 mb, połączona z wykupem gruntów na którą została wydatkowana kwota 
19.664,70 zł.
Realizacja wszystkich zadań  inwestycyjnych przyjętych do realizacji w roku  2009  nie 
zostanie zrealizowana , a szczególnie tych  do budowy ,których  składane były wnioski o 
dofinansowanie a wsparcia finansowego ze środków unijnych  gmina nie otrzymała. 
Wykonanie zadań uzależnione jest również od  pozyskania środków z PROW, do którego 
złożone zostały 3 wnioski: na remont  i modernizację Gminnego Centrum Kultury w 
Popowie, na budowę  miejsc postojowych w Popowie oraz  budowę kanalizacji sanitarnej 
Zbory-Florianów

Ad.5. 
Kontrola i ocena placówek oświatowych zostanie omówiona na Sesji rady gminy w dniu 
29 sierpnia 2009 roku
Ad.6
Skarbnik Gminy Paweł Hanus  informuje radnych, że będą zmiany w uchwale  dotyczącej 
budżetu, ponieważ trzeba  przeznaczyć więcej1  środków na straże  oraz  na przebudowę 
kuchni w Gimnazjum w Zawadach.
Radny Matyszczak Robert   nawiązuje do pieniędzy na straże , i mówi, że na ten cel trzeba 
przeznaczyć więcej środków i objąć  nimi wszystkie jednostki OSP,  ponieważ straże złożyły 
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wnioski  na sprzęt pożarniczy z dotacją , a więc tańszy niż zwykle o 50%  a wszystkie straże 
należy doposażyć w sprzęt a szczególnie Popów. Przewodniczący Komisji Bęben Kazimierz 
potwierdza ,że  pieniądze na doposażenie straży są niezbędne  i jeżeli jest taka okazja ,że 
można ten sprzęt kupić taniej to należy go kupić. 
Radny Deska Jakub zaznaczył ,OSP Dębie kupiła samochód strażacki  tańszy niż były na 
niego przeznaczone środki i  było uzgodnione ,że ta różnica będzie wykorzystana na zakup 
sprzętu dla straży . W chwili obecnej potrzebne są  do strażnicy w Dębiu drzwi i można by  te 
pieniądze wykorzystać. 

Radny  Kowalik Jan  uważa ,że to wszystko trzeba jakoś uporządkować, najpierw trzeba 
zorientować się  na jaki sprzęt i na jaką kwotę złożyły straże wnioski, aby te środki można 
było podzielić na wszystkie jednostki OSP.
Radny Deska Jakub proponuje , aby poprosić na posiedzenie komisji panią Zofię  Deska i 
Pana Wojciech Koniecznego, którzy znają sytuację  w strażach  , aby przygotowali te wnioski 
i  zrobili takie  wykazy  sprzętu niezbędnego do zakupu i dla której jednostki OSP.
Pan Konieczny Wojciech  wyjaśnia, że zrobienie takiego wykazu w tej chwili jest niemożliwe 
, bo wnioski zostały złożone w różne miejsca : bezpośrednio do sklepu,  do gminy  itd.

Ad.7

Radny Kocot Jerzy  składa na ręce radnych podziękowania dla  wszystkich strażaków, którzy 
brali udział w przygotowaniu dożynek Powiatowo-Gminnych, Udział strażaków był znaczny 
i  wywiązali się bardzo dobrze z przydzielonych im zadań . 
Przewodniczący Rady Gminy również dziękuje wszystkim radnym  za udział i przygotowanie 
dożynek .Radny Wróż Henryk pyta jak wyegzekwować  opłatę od GS w Popowie , bo Prezes 
nie chciał na ten temat w ogóle rozmawiać , a przecież  większość stoisk  było obsługiwane 
przez GS.

Radny Kasprzak Jerzy powiedział ,że , „ dostaliśmy nauczkę „.Prezes  jeżeli się honorowo 
zachowa to ureguluje  należność. A następne imprezy  nie  będą przez GS obsługiwane.
Radny Kasprzak Jerzy zaproponował , aby podjąć tutaj jakąś decyzje i zobowiązać Prezesa do 
uporządkowania  terenów przed sklepami, bo to świadczy o całej gminie ,nie  ma podjazdów , 
parkingów przed sklepami, jest ogólny nieład.

Podania do rozpatrzenia;

1/ Podanie państwa Piotra i Iwony Kleć o  nabycie nieruchomości położonej w Dąbrówce , w 
której zamieszkuje na własność w trybie bez przetargowym,  ponieważ mieszka tam już od 
1993 roku , posiada umowę na czas nieokreślony , nie zalega z czynszami. 
Radni po przeanalizowaniu   wniosku pozytywnie ustosunkowali się  do sprzedaży 
nieruchomości , po wycenie przez rzeczoznawcę  bez bonifikaty .Koszty wyceny włączyć do 
ceny nieruchomości.

2/ Podanie Pani  Kazimiery Wybraniec  zam .Brzózki 53   w sprawie umożliwienia zakupu 
nieruchomości oznaczonej  Nr 312/3  o pow. 0,30 ha położonej w Brzózkach. Jest to działka 
położona obok jej  domu , którą matka pozostawiła sobie przekazując gospodarstwo  na Skarb 
Państwa otrzymując w zamian emeryturę .Jest do działka bez dojazdu , dojazd może być tylko 
przez podwórko w/w. 
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Przewodniczący  Komisji  poddaje ten temat pod głosowanie. Kto jest za  sprzedażą działki 
Nr 312/3  o pow. 0,30 ha położonej w Brzózkach  pani Wybraniec Kazimierze zam. Brzózki 
33. Wszyscy radni głosują jednogłośnie za sprzedażą powyższej działki/. Radni   wyrazili 
zgodę na sprzedaż powyższej działki. Pani Wybraniec Kazimierze.
Radny Kowalik Jan przedstawił pismo  jakie wpłynęło do Urzędu Gminy  odnośnie  wizji 
lokalnych  przeprowadzonych na posesji pana .Maja Bogdana.  Pan  Janusz Gryczuk prosi o 
ponowne przeprowadzenie oględzin  nieruchomości położonej w Zawadach na ul .Kolejowej 
45. Zarzuca komisji .że wizja przeprowadzona przez nią  nie odzwierciedlała  prawdy.
Radny Deska Jakub  powiedział ,że maszyny , które rozdrabniają kamień chodzą bardzo 
cichutko , robią to bardzo szybko i nie stwarzają żadnego utrudnienia  mieszkającym po 
sąsiedzku mieszkańcom Zawad, Jednocześnie   radny Kowalik Jan wnioskuje  o 
powiadomienie Policji ,że pan  Janusz Gryczuk  posługujący się adresem  Zawady 
ul.Kolejowa  57 zamieszkuje bez zameldowania.
Radny Wojtyra Włodzimierz  , który był  wraz z pracownikiem Urzędu Gminy  panem 
Koniecznym Wojciechem   na interwencji w Domu Nauczyciela  w Rębielicach Królewskich 
został  obrzucony wulgarnymi słowami przez panie Droś .Panie zgłosiły szereg uwag  co do 
utrzymania budynku, a mianowicie, że termomodernizacja została źle przeprowadzona , że 
posiadają pleśń na drzwiach , źle zrobione jest ogrzewanie , budynek nie jest właściwie 
ogrzany , że gmina nie dba  o porządek  i  wiele innych uwag. Pan Konieczny Wojtek  wraz z 
radnym Włodzimierzem Wojtyrą  są zdania , aby ten  budynek sprzedać w drodze przetargu 
tym lokatorom.
Radny Deska Jakub wysłuchując tych wszystkich uwag  stwierdził  ,że na takie wymagania 
lokatorów nie wystarcza czynsz, który płacą lokatorzy, a czynsz nie jest zbyt wysoki.
Wszyscy radni zgodnie  wnioskują , aby budynek Domu Nauczyciela sprzedać w drodze 
przetargu po cenie wyznaczonej przez rzeczoznawcę. 
Radny Matyszczak Robert powiedział ,że rada jest przychylna temu , aby ten sprzęt dla straży 
w drodze promocji został zakupiony .
Pan Konieczny Wojciech  pracownik UG  wyjaśnił ,że nie  jest w stanie zrobić  wykazu 
potrzebnego do zakupu sprzętu dla Jednostek OSP na jutro, z uwagi na zbyt krótki  termin.

Na tym wyczerpano tematy komisji.

Protokołowała                                                                Przewodniczący Komisji
Halina Płuska                                                                   Kazimierz Bęben
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